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LJUBLJANA 

 

Zadeva: Poročilo  za marec in april 

 

V mesecu marcu  smo se sestali in  se s  sindikalnimi zaupniki pogovarjali  o tekoči problematiki. 

Veliko je bilo govora o novi pokojninski reformi, ki bi v glavnem prizadela starejše delavce, tudi tiste, 

ki so se zaposlili pred osemnajstim letom. To je nekvalificirana delovna sila in veliko žensk  za tekočim 

trakom, ki že sedaj težko delajo. Prilagajanje na novo zakonodajo bi moralo biti daljši čas. 

Tudi novi  Zakon o delovnih razmerjih ne obljublja nič dobrega. 

Pogajanja med sindikatom  in vodstvom Hidrije kot celote (v to so vštete vse Hidrijine družbe) so tudi 

stekla in upamo, da bo tudi dogovor  zadovoljil obe strani.  

Sklenili smo tudi  dogovor z odvetnico o nudenju pravne pomoči članom sindikata SKEI OO  Idrija-

Cerkno. 
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